
EXŠÉF PFIZERU MIKE YEADON NALÉHAVĚ
VARUJE: „ONI JEŠTĚ NESKONČILI … ZKUSÍ
TO ZNOVU! NEEXISTUJE NEJMENŠÍ ŠANCE,
ŽE BILIONY INVESTOVANÉ DO TOTALITNÍ
KONTROLY BUDOU JEDNODUŠE
SPLÁCHNUTY!“
- CZ24 News | 3. února 2022

USA: Těm z vás, kdo se o dění kolem stávající změny světového řádu zajímáte, jistě nemusím Mika
Yeadona představovat. Jedná se samozřejmě o bývalého viceprezidenta firmy Pfizer, který poslední
dva roky upozorňuje na nekalosti této firmy i některých jejích produktů.

Jde tak o dalšího špičkového odborníka, který byl díky svým varováním a jiným, než povinně raženým
názorům, zcela zatracen. Přitom právě on byl u vývoje v současné době masově používané genové
terapie, před níž však sám varoval.

Občas přijde Mike Yeadon s nějakou novou informací nebo varováním, další přichází nyní, tedy v
době, kdy již mnoho zemí rozvolňuje. Jde o země, které na první pohled splnily jisté stanovené
„kvóty“ a podle zadání zlikvidovaly tzv. „kontrolní skupinu“. Ovšem podle  Yeadona ještě není vše u
konce.

Bývalý viceprezident společnosti Pfizer Mike Yeadon 19. ledna vydal varování svým příznivcům:  I
když Covid-19 bude v určitém okamžiku oficiálně „u konce“, tato hra se bude opakovat. Občané
proto musí zůstat ostražití.

A tak píše:

Vážení přátelé

prosím, neslavte předčasně.
Jsem velmi povzbuzen rozvolněním Spojeného království a dalšími důležitými událostmi v posledních
dnech, včetně omluvy dánských novin.
Ale oni ještě neskončili. Neexistuje nejmenší šance, že biliony investované do kontroly budou
jednoduše spláchnuty.

 

Podívejte se prosím na úvodní stránku tohoto dokumentu „Scenario Planning Document“ s
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názvem „Spars Pandemic, 2025-28„.
Prozradili se tak brzy tím, že odkazují na „použití lékařských protiopatření často používaných v
reakci na globální mimořádné události, včetně očkovacích látek“…

NIKDY jsme neměli „globální stav nouze“. Existují pouze ve sci-fi filmech a cvičeních1.
kriminálního plánování.
NIKDY jsme nepoužili vakcíny ke kontrole epidemie, která by mohla být považována za2.
skutečnou nouzovou situaci. Očividně ne, protože jejich vývoj trvá mnohem déle než doba
trvání náhlé mimořádné události.
Není divu, že se zaměřují na „dezinformace“ a zdůrazňují obavy lidí z očkování. Viděli jsme, co3.
dělají.

Vrátí se.

Podle mého názoru je zapotřebí zatčení Borise Johnsona, Neila Fergusona, Raineho, Van Tama,
Whittyho, Farrara a Vallance (jen pro začátek) a trestní stíhání za spiknutí prováděné v několika
dalších demokratických zemích, aby se vynutila změna plánu.

V opačném případě budeme nosit roušky znovu už za pár let, ne-li dříve.

S přáním všeho nejlepšího Mike

Dokument, na který Yeadon odkazuje, je fiktivní scénář „lékařské pohotovosti“ podobné Covid-19,
publikovaný v roce 2020 v časopise Journal of International Crisis and Risk Communication
Research. Opět se jedná o nový koronavirus. I zde se uvádí, že způsobuje pouze mírná onemocnění a
vede pouze k pneumonii u menší skupiny zranitelných lidí.

Podle simulační hry se očekává, že pandemie nastane v letech 2025 až 2028; předpokládá se, že
společnost bude ještě rozdělenější, ale zároveň technologicky zdatnější a sociální média budou hrát
ještě větší roli než dnes.

V následujícím textu autoři diskutují o tom, jak přimět celou populaci, aby se podrobila
politicky předepsaným protiopatřením – zejména nové masové očkovací kampani, která – i
když nepředstavuje žádné nebezpečí pro absolutní většinu populace – opět zajišťuje
očkování všech lidí ve Spojených státech.

Cílem je navrhnout vhodné komunikační strategie pro politické lídry se zaměřením zejména na
řešení hlášených vedlejších účinků antivirotik a očkování. Skutečnost, že taková „pandemie“ není v
žádném případě naléhavou lékařskou situací, a že masové očkovací kampaně postrádají jakýkoli
základ, je záměrně ignorována.

Yeadonovo obvinění není v žádném případě bezdůvodné, bez ohledu na dotyčný dokument. Globální
šmelináři jako Bill Gates se netají tím, že vždy chtěli vyhlásit nové „pandemie“, aby rozjeli nové
masové očkovací kampaně po celém světě. Kontroverzní genové terapie, mezi něž patří vakcína
mRNA Covid, v tom hrají zvláštní roli: Ještě před začátkem „pandemie“ Covid-19 byly do jejich vývoje
čerpány obrovské částky peněz daňových poplatníků, ale schválení a masové používání takových
přípravků nebylo ničím jiným než snem budoucnosti.

V listopadu 2019 „panel odborníků“ kolem Anthonyho Fauciho kritizoval nedostatečné přijetí nových
očkovacích technologií mezi obyvatelstvem a přemítal, že lidé se musí více bát být připraveni
na lékařskou revoluci. Jen o několik měsíců později následovala panická kampaň kolem
SARS-CoV-2, genové terapie byly konečně předvedeny v praxi a brzy poté aplikovány lidem
po celém světě v bezprecedentní formě. Jen úplný naiva může věřit tomu, že se zde jednalo o
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náhodu.

Kromě farmaceutického průmyslu a jeho investorů se mohou radovat i politici: jejich zisk – pokud
byli právě u moci v kontextu údajné pandemie – byl obrovský, očkovací průkaz zmutoval v dokonalý
kontrolní nástroj pro obyvatelstvo a opět se stalo až neuvěřitelně snadným přimět tupé masy, aby
byly absolutně poslušné, ale také k tomu, aby udávaly a poslušné politiky k tomu, aby trestali lidi
kritické vůči vládě – zejména pak odborníky s nepohodlným názorem –  prostřednictvím cílené
propagandy. Političtí lídři se stěží budou chtít této kontroly vzdát.

Ostatně, poslední věta nám zcela jasně vystihuje ten úporný pokus schválit u nás totalitní
pandemický zákon. Vždyť nová vláda si zatím nestihla nahrabat tak, jako ta minulá….

 

AUTOR: Slovanka

ZDROJ

https://necenzurovanapravda.cz/2022/02/nalehave-varovani-mika-yeadona-pro-dobu-postcovidovou-zkusi-to-znovu/

